

Question and Answer – Document #1

Date: August 2013

RFP Reference number: 1000151403

Closing Date: August 22nd, 2013

Closing Time and Time Zone: 14:00 EST

Project Title: Aboriginal Diabetes Initiative Capacity Building Special Study

To All Bidders:

This is to advise all bidders of a question and answer pertaining to this Request for Proposal.

Question #1: Could you give an estimate of the proportion of this project (e.g., approximate % of the \$73,000 maximum budget) that you expect to be devoted to assessment of the cost effectiveness of ADI capacity building and training models? While I see that it's important, there is not much in the RFP about this component (compared to information about the survey and interviews). If a proportion of budget is not appropriate, please provide some indication of the relative importance of this component.

Answer #1:

We expect approximately 5-10% of project resources (time) to be devoted to assessment of the cost effectiveness of ADI capacity building and training models. This is a relatively important component of the project, being one of 7 key research questions. The relatively small proportion of project resources reflects the fact that there is minimal primary data collection associated with this component, and Health Canada staff will provide a sample of project budgets, from which an average cost per worker trained can be extrapolated.

Question #1:

Pourriez-vous donner une estimation de la proportion du projet (pourcentage du budget maximal de \$73,000) auquel vous vous attendez à consacrer à l'évaluation de la rentabilité des modèles de formation et de renforcement des capacités de l'IDA? Bien que cette composante soit importante, il y a peu d'information à ce sujet dans la demande de proposition (comparé à l'information au sujet du sondage et des entrevues). Si une proportion du budget n'est pas approprié, veuillez indiquer la valeur relative de cette composante.

Réponse #1:

Nous nous attendons à ce qu'environ 5-10% des ressources du projet (temps) devra être alloués à l'évaluation de la rentabilité des modèles de formation et de renforcement des capacités de l'IDA. C'est un élément important du projet, étant l'une des 7 questions principales de recherche. La

proportion relativement faible des ressources du projet attribuée à cette composante tient du fait que la collecte de données primaires sera minimale puisque le personnel de Santé Canada fournira un échantillonnage de budgets de projets, d'où un coût moyen par travailleurs qualifiés pourra extrapolé.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE REQUEST FOR PROPOSAL REMAIN UNCHANGED.